
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jaarverslag MR KC Rijnvliet 2021 -2022 
 

  



 

 

 

Voorwoord 
 

Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad van het Kindcentrum Rijnvliet. Het KC 

Rijnvliet is een openbare onderwijsinstelling binnen het primaire onderwijs en is opgericht vanuit de 

stichting SPO Utrecht. Het KC Rijnvliet is in 2018 opgestart en heeft sinds mei 2020 een 

functionerende medezeggenschapsraad van ouders en onderwijzend personeel. Dit is het tweede 

jaarverslag.  
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Inleiding 
Het schooljaar 2021-2022 (20-21) is het eerste schooljaar dat de Medezeggenschapsraad (MR) van 

het Kindcentrum Rijnvliet een heel jaar is functie is geweest. De vergaderingen konden fysiek 

plaatsvinden op het KC. 

In willekeurige volgende waren de uitdagingen en doelen de MR bij de start van het schooljaar als 

volgt geformuleerd: 

• Het aannemen en opleiden van een nieuw MR lid vanuit de personeelsgeleding; 

• Het bewaken en verbeteren van het sociaalpedagogische klimaat in en rondom het gebouw; 

• Het verbeteren van een veilig leerklimaat voor alle kinderen binnen het kindcentrum; 

• Toezien op de inrichting en voortgang van de bouw van de definitieve locatie van het 

kindcentrum; 

• Het verder opzetten van een functionerende en volwaardige medezeggenschapsraad voor het 

kindcentrum en gezamenlijk komen tot een werkbaar vergaderritme; 

• Het kindcentrum toekomstbestendig maken binnen een jonge nieuwbouwwijk. 

 

Dit schooljaar speelde het coronavirus en de toen geldende richtlijnen en voorwaarden vanuit de 

overheid weer een rol. Bij aanvang van het schooljaar wist weer ‘niemand’ hoe het schooljaar zou 

verlopen m.b.t. het coronavirus en welke maatregelen er voor het basisonderwijs zouden komen. 

De bezetting van de MR was per september 2021: twee ouders en twee leden uit het docententeam 

waarbij er een ouder deel uitmaakte van de GMR. 

  



 

 

 

Activiteitenoverzicht (chronologische volgorde)  
 

MR1 vergadering op 7 september 2021 
Tijdens deze vergadering werd Esther geïntroduceerd als secretaris en werden de rollen voor dit 

schooljaar verder afgestemd. Maaike blijft voorzitter, Germen blijft penningmeester en GMR lid, Carry 

is notulist en Esther wordt secretaris. 

De directie praat ons bij hoe het schooljaar is gestart en wat de speerpunten zijn voor dit schooljaar. 

Het MR jaarverslag wordt geschreven door Germen. Er wordt afgesproken dat de GMR-stukken die 

over personeel gaan afgestemd worden met de directie.  

Dit schooljaar wordt het team tijdens de studiedagen opgeleid voor de Vreedzame School. Er zijn dit 

schooljaar een vakleerkracht gym en muziek aangenomen. Directie licht het jaarplan toe dat voor 1 

november moet worden ingediend bij het bestuur. Ook wordt er gesproken over de NPO gelden. Ook 

wordt de MR bijgepraat over instroom van leerlingen en het opstarten van een instroomgroep na de 

kerstvakantie 2021. Dit schooljaar gaat er gestart worden met koffie-inloop ochtenden. 

Deze vergadering waren er geen ingekomen stukken.  

MR2 vergadering op 1 oktober 2021 
De notulen van deze vergadering zijn zoekgeraakt vanwege een stroomstoring tijdens deze 

vergadering. De punten die deze bijeenkomst goedgekeurd moesten worden, zijn goedgekeurd.  

 

MR3 vergadering op 30 november 2021 
Deze vergadering vindt online plaats, omdat er weer Corona-maatregelen zijn. We werken met 

cohorten en er wordt besproken hoe we de aankomende feesten Sint en Kerst op school gaan vieren. 

De begroting is goedgekeurd door het bestuur en er wordt gesproken over de invulling van de 

instroomgroep die na de kerstvakantie gaat starten. Ook is er kort stilgestaan bij de formatie voor 

volgend jaar; als startende school houden we bijzondere aantallen leerlingen.  

Het resultaat van de tevredenheidsmeting onder de Rijnvlietouders wordt toegelicht en dit is een mooi 

resultaat.  

Er wordt besloten dat het MR geld dat nog over is besteed wordt aan materiaal voor school. 

Esther heeft haar MR cursus afgrond. 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

MR4 vergadering 1 februari 2022 
Deze vergadering vindt online plaats. We besluiten deze vergadering dat het overgebleven MR geld 

wordt besteed aan een basket voor op het schoolplein. Er wordt een terugkoppeling gegeven hoe de 

rondetafelgesprekken zijn verlopen over een eventuele nieuwe opzet van de GMR in verband met 

veel leden. 

De directie praat ons bij over de eerste resultaten van de nieuwe manier van inschrijven van 

leerlingen, de formatiepuzzel en de verkeersveiligheid. 

 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

MR5 vergadering 15 maart 2022 

Een vergadering met veel onderwerpen. Het eerste MR jaarverslag wordt deze vergadering 

goedgekeurd. De directie praat ons bij over de formatie voor volgend schooljaar, de citoresultaten 

worden toegelicht die in januari/februari zijn afgenomen, het leerlingtevredenheidsonderzoek wordt 

besproken, de nieuwe opzet van PBL wordt uitgelegd, de feedback van de MR op het concept 

antipestprotocol wordt toegelicht, er wordt gesproken over de verkeersveiligheid en de nieuwe opzet 

van de MR vergaderingen. 

Er zijn geen ingekomen stukken.  

MR 6 vergadering 10 mei 2022 

Deze vergadering zijn wij voor het eerst gestart met alleen de MR en is de directie later 

aangeschoven. We hebben gesproken over de inrichting van de MR voor volgend jaar. We willen dat 

jaar gebruiken om nieuwe leden te gaan werven vanuit zowel de ouder-als personeelsgeleding. Ook 

gaat Maaike een jaarplanning maken, zodat we vooraf weten welke stukken er wanneer besproken 

gaan worden.  

We hebben gesproken over de ouderbijdrage (de hoogte en het sturen van reminders). 

Er zijn geen reacties gekomen van ouders over de formatie en groepsindeling voor volgend jaar.  

Ingekomen stuk van M. over creativiteit op school. Ingvild is hierover in gesprek en volgend schooljaar 

worden er creatieve workshops georganiseerd. 

Sollicitatieronde vacatures groepsleerkrachten middenbouw en bovenbouw, 11 mei 2022 
Er waren veel geschikte kandidaten, ondanks de huidige arbeidsmarkt. Tijdens de gesprekken waren 

leden van het onderwijsteam en een ouder vanuit de MR aanwezig. De leden van de commissie 

waren unaniem in hun keuzes. 

MR 7 vergadering 28 juni 2022 

Deze vergadering keurt de MR de nieuwe ouderbijdrage van 52,50 euro goed.  

Het ondersteuningsbeleid dat IB heeft opgesteld wordt toegelicht door de directie. 

Ingekomen stuk over de veiligheid rondom de school als het Voedselbos wordt geopend. We hebben 

hier ideeën over en die worden verder uitgewerkt als het bos opengaat. Ook over de huidige 

veiligheidssituatie wordt gesproken en we moeten met z'n allen alert blijven.  

  



 

 

Slot 
Terugkijkend is het schooljaar 2021-2022 voor de MR van KC Rijnvliet een stabiel schooljaar geweest. 

Veel vergaderingen konden weer fysiek plaatsvinden. 

De doelen die begin dit schooljaar zijn opgesteld door de MR zijn deels bereikt en blijven deels een 

aandachtspunt voor volgend schooljaar. Het bewaken en verbeteren van het sociaalpedagogische 

klimaat in en rondom het gebouw en het verbeteren van een veilig leerklimaat voor alle kinderen 

binnen het kindcentrum blijven tenslotte altijd een aandachtspunt. 

De medezeggenschapsraad is ook dit jaar weer gegroeid als controlerend orgaan binnen het 

Kindcentrum. Het nieuwe lid is ingewerkt en de leden zitten meer in hun rol en de structuur van de 

vergaderingen is anders ingericht. Ook vindt er meer structuur plaats doordat we zijn gaan werken met 

een jaarkalender. 

Het schooljaar 2022-2023 zal in het teken staan van het verder ontwikkelen van het Kindcentrum en 

het continueren van de opgestarte initiatieven en energie.   

 

Met hoogachtende groet, 

 

De Medezeggenschapsraad van Kindcentrum Rijnvliet 

Carry Bootsman, Maaike Koning, Germen van Heuveln en Esther van Laarhoven  
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